
COMMISSIE 12-02-2019 
 
Agendapunt 5:  Diverse Overzichten 
 
Indiener:  de heer F.J. van Lier (fractie Mijn Partij) 
Onderwerp: Aanpak leefbaarheid woonwijken 
 
 
In de commissievergadering van 9-1-2018 is er een discussie geweest over de leefbaarheid 
van Woonwijken o.a. tussen de heer Roeling en de voormalige wethouder De Goede. Deze 
gaf toen aan om een commissievergadering te organiseren over de aandachtswijken en de 
daarvoor opgestelde plannen. In de commissie komt o.a. naar voren dat er voor de wijk 
Zuidmade al in 2017 een plan van aanpak opgesteld zou worden. Ook gaf de wethouder aan 
dat er gewerkt wordt aan plannen om de leefbaarheid te verbeteren in samenwerking met de 
kolom veiligheid.  
 
In het overzicht staal nu al sinds 13-2-2018 dat er uitwerking plaatsvindt van een plan van 
aanpak. 
 
COMMISSIE 13-02-2018 
Aanpak leefbaarheid woonwijken 

Vindplaats Toezegging: Afdoening 

Commissie 

d.d. 09-01-2018 

(Besloten) bijeenkomst plannen 

om raad nader te informeren 
over aanpak leefbaarheid 
woonwijken  (fractie Mijn Partij)  

Het Plan van Aanpak is nog in 

ontwikkeling en kan in deze fase 
nog niet gedeeld worden.  

 

 
COMM 12-02-2019 
Aanpak leefbaarheid woonwijken 

Vindplaats Toezegging/vraag: Afdoening 

Commissie 

d.d. 09-01-2018 

(Besloten) bijeenkomst plannen 

om raad nader te informeren 
over aanpak leefbaarheid 
woonwijken  (fractie Mijn 
Partij)  

Het college heeft in “Op volle 

kracht vooruit” opgenomen: ““We 
werken met een gebiedsregisseur 
om problematiek in straten of 
wijken te voorkomen. Hij is 
aanspreekpunt voor bewoners en 
neemt wonen, zorg en financiën 

mee in zijn integrale aanpak”. De 
uitwerking vindt plaats in een 
plan van aanpak. Deze is nog in 
ontwikkeling en kan daarom nu 
nog niet worden gedeeld. 

 

 

De commissievergadering waar deze vraag gesteld wordt is op 12-2-2019. Kortom we horen 
als Raad nu exact een jaar dat een plan van aanpak in ontwikkeling is. 
Wij kunnen ons niet voorstellen dat er 13 maanden na toezegging nog niet eens een 
conceptplan gereed is. Terwijl bijvoorbeeld wel in een korte tijd een buurtbus de weg op 
gaat. En in 1e instantie er al een (deel) plan van aanpak in 2017 gepresenteerd zou worden. 
Graag horen wij van het college de exacte status en de planning. Aangezien veiligheid en 
leefbaarheid een groot goed is verbaasd het ons hoe lang deze toezegging loopt!  
 
 
 


